
Referat: 

Generalforsamling i DSSAK torsdag d. 2. juni kl. 17-18.00 i Oslo 
Legernes hus, Convention Center, Christiania Torv, Oslo + online via Teams. 

 

Formanden bød velkommen til generalforsamlingen med online deltagelse:  

1. Theis Thilleman blev valgt som dirigent og konstaterede, at GF var indkaldt rettidigt. 

2. Referat fra seneste generalforsamling blev godkendt uden kommentarer. 

3. Formandens beretning ved AK: Efter online GF i 2021 og Covid-19 har det været et 

aktivt år. Panum dissektionskurset blev afholdt i juni 2021 med fuld deltagelse af 16 

kursister og medvirkende firmaer. Der var god deltagelse ved det fælles DSSAK/DOT 

symposium ved DOS-konferencen i november, vedrørende behandlingen af 

proksimale humerus frakturer og symposium om irreparable rotator cuff læsioner. 

Ved DOS 2022 planlægges symposium om behandling af caput radii frakturer. 

Bestyrelsen har drøftet aktiviteter, som kan bedre rekruttering og fastholdelse af 

yngre kirurge i subspecialet, og har igangsat projekt uddannelsesnetværk. Desværre 

har næstformand Andreas Qvist måtte trække sig fra bestyrelsen af personlige 

årsager, men har peget på Thomas Falstie-Jensen fra Århus, som har været 

konstitueret på posten DSSAK og DOS’s Kvalitetsudvalg. Formanden glædede sig 

over stort fremmøde og aktiv deltagelse gennem året i både bestyrelsen, og ved den 

afholdte arrangementer i selskabet.  

4. Uddannelsesudvalgets beretning ved Mikkel Tøttrup: Velafviklet Panum kursus juni 

2021 og næste kursus planlagt december 2022. Idegrundlag og plan for det nye 

uddannelses netværk blev fremlagt og afdelinger og yngre læger opfordres til at 

melde kandidater ind til projektet samt tilbyde sig til fremtidige besøg  af netværket i 

afdelingen. 

5. Beretning fra skulderalloplastik-registret: Steen Lund Jensen gennemgik de seneste 

ændringer i indberetning skemaet, og det blev drøftet, hvordan man i afdelingerne 

kan indhente de pre-operative WOOS score. Der blev foreslået at tage emnet op i 

forbindelse med subspecialedagen ved DOS-mødet i november. 

6. Nye medlemmer og medlemsstatus: AK oplyste at selskabet har 95 medlemmer. Vi 

er ved at opdatere E-mail listen, for at sikre at alle får tilsendt nyhedsbreve. Der har 

været afgang af læger der er gået på pension eller skiftet subspeciale. Bestyrelsen 

har fremlagt forslag til rekruttering af yngre medlemmer. JO foreslog at vil indstillede 

pensionerede medlemmer, som har været aktive i bestyrelsesarbejdet til 

æresmedlemsskab og kandidater hertil vil blive fremlagt til godkendelse ved næste 

GF iht. Vedtægterne.  

7. Jeppe forelagde 2021 regnskabet, som blev godkendt uden anmærkninger. 

8. Bestyrelsen foreslog uændret kontingent på 400 kr. - og dette blev vedtaget.  

9. Valg til bestyrelse: 1 post ledig efter afgået næstformand. Bestyrelsen foreslog valg 

af Thomas Falstie-Jensen og bestyrelsen vil herefter konstituere sig iht. De nye 

vedtægter.  



10. Jeppe fremlagde nyt fra SECEC: Der er ny og mere velfungerende hjemmeside og 

det er nu muligt at melde sig ind gratis for yngre læger under 32 år og deltage i online 

kurser via det yngre netværks hjemmesider. Der er nu 12 danske medlemmer i 

SECEC, hvilket må anses for tilfredsstillende.  

11. Niels Clausen informerede om det kommende Årsmøde i DSSAK d. 20. 0g 21. april 

i 2023 som vil blive afholdt i Horsens.  

12. Evt.: Der var ingen punkter til eventuelt.  
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